



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 17:e september 2024 kl. 17:15

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Ninus Johansson [NJ]
Vice ordförande: Razan Saadi [RS]
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON]
SAMO: Olivia Sandberg [OS]
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:17 [NJ]

§2. Val av justeringsperson

Mötet väljer Gabriel Rask Thurin till justeringsperson [NJ]

§3. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar [NJ]

§4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen [NJ]

§5. Föregående protokoll (240905)

Mötet godkänner föregående protokoll (240905) [JD]

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

Ordförande

Dagligt arbete, gått på KU. Har haft möte med StyrIT. Gått på [NJ]
KU. Haft Möte med kårledningskontakten UO. Ska börja
preppa inför sektionmöten 0 och 1 samt verksamhetsplanen.
Haft medarbetarsamtal med medlemmar. Kollat upp hur en

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)



start av Arbetet går bra.

[RS]

Vice ordförande

Skapat samt skickat ut mottagningsenkäten och gick över förväntan. Haft NU möte och "hur mår du möte" med komitéaktiv. Planerat diskussionskväll samt ledde städet efter finalssittningen. Samt skrivit en incidenthanteringsförslag.

[ON]

Ekonomiansvarig

Dagligt arbete, deltagit i sEF 1, hanterat likviditetsproblem för sektionens kommittéer och planerar bokningsföringskväll.

[OS]

SAMO

Varit på SU, gjort felanmälningar av lokalerna, samtal, incidenthantering, haft möte med SO, jobbat med jämlikhets utskottet, bokat in möte med studievägledande, dagligt arbete

[GRT]

Utbildningsansvarig

Har bokat in massa möten, spikat in att alla i SnH har fungerande drives och fått sin överlämning. Har även haft intro för TIDAL-1. Möte med ORDF medarbetarsamtal. Hanterar situationen med examinatorn som avgått. Dagligt arbete.

[JD]

Informationsansvarig

Börjat optimera mobilversionen av hemsidan. Optimerat gränssnittet för JS Sverige videon. Inget svar om LFs admin inlogg i kårappen, ska prata med ansvarig när han gästföreläser imorgon. Lagt upp Enkät på Instagram och Hemsidan. Ska uppdatera maillistor. Dagligt arbete.

[NJ]

Arbetsgrupp Miljöpolicy

[NJ]

Arbetsgrupp Uppstart av Fanbärer

[RS]

Arbetsgrupp Incidenthantering

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)



Mötet ajourneras 17:50 till 18:00

Mötet öppnat 17:58

Beslutsfrågor

[NJ]

§7. Äskning - HD ProCons

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

[NJ]

§8. Äskning - H6 Traktor

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då det ej finns en plan för förvaring, den var såld samt tillkommande p-tillstånd och försäkring och fel summa.

Mötet ajourneras 18:10

Mötet öppnat 18:51

[NJ]

§9. Äskning - H6 Färg

Beslut: Mötet beslutar att neka äskningen i sin helhet, då traktor äskningen är nekad.

[NJ]

§10. Inköp av Gallerburar

Beslut: Mötet beslutar att neka inköpet till nästa styrelsemöte.

[ON]

§11. Rullande schema för justeringsperson

Beslut: Mötet beslutar att samma person inte ska hålla flera gånger i rad. Annars dom som har varit minst gånger.

Diskussionsfrågor

[NJ]

§12. Sektionsmöte 0

Diskussion kring sektionsmöte 0. 25/9 12:15. Bjuda på glass.

[JD]

§13. Vilande Kommittéer/Utskott/Arbetsgrupper på Hemsidan

Diskussion kring vilande kommittéer/utskott/arbetsgrupper:

- HACK Cateringkommitté
- HSIF Investeringskommitté
- Droopy Magasinet Tidning

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)



[NJ]

§14. Datum för Teambuilding

Diskussion kring teambuilding.

[NJ]

§15. Verksamhetsplan

Diskussion kring verksamhetsplan 24/25.

[NJ]

§16. PA Möte

Diskussion kring PA möte 18/9. Presentera oss. Planer för året. Öppen dialog om flytten. Presentera Mottagningsenkät. Nämna sparkad examinator.

Formalia

§17. Övriga frågor

[JD]

[Joakim]: [Kan en Sjöare sitta i en H kommitté?]

Svar: Nej, så länge de inte är hedersmedlem.

[OS]

[Olivia]: [Mensskydd på sektionen?]

Svar: Sektionen får driva på högskolan så de kan stå för det.

[RS]

Razan: När ska sektionen fira 30 år?

Svar: Vi firar inte 30 år, men ett tack kalas till Lindholmen innan flytten utreds.

[NJ]

§18. Nästa möte (24-09-23)

[NJ]

§19. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

[NJ]

§20. Mötets avslutande

Ninus förklarar mötet avslutat kl. 20:35

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin)

Sekreterare (Joakim Dahlström)